
סיכום כנס שנתי 2023



נתונים כלליים

בתאריך 8.6.23 התקיים כנס של האגודה בסמינר הקיבוצים בתל- אביב

45 משתתפים●
תכנים מקצועיים●

2 הרצאות מרכזיות (40 דק')○
12 הרצאות קצרות (20 דק')○



סקר

16 משתתפים●
14 חברי אגודה (2 לא חברי אגודה)○
15 פעם שניה בכנס או יותר (1 פעם ראשונה)○



היה טוב ומאורגן טוב●
הכנה למרצים תמיד יכולה לשפר●
רצוי להרחיב את אזור ההפסקות כדי להקל על שיחות והתכנסויות●
מיקום גדול יותר למינגלינג במיוחד סביב הארוחות ●
שיהיה זמן לשאלות ולהפסקות●
יותר מדי הרצאות●
אשמח לתקצירים/מצגות מהמרצים●

שביעות רצון מהכנס באופן כללי



מגוון, לרוב הרמה היתה גבוהה. יש לוודא ששומרים על רמה מקצועית גבוהה.●
הייתה שונות די גדולה ברמת המקצועיות של התכנים. אם כי זה לא פגע בעניין שבהן●
להביא מחקרים דיסרפטיביים, הרצאות שמעוררות חשיבה ולא מספקות פתרון שרוב ●

הנוכחים גם ככה עוסקים בו ביום יום
דברים פרקטיים או מחקריים חדשים●

שביעות רצון מהתכנים המקצועיים



ההפסקה הראשונה היתה צריכה להיות יותר מוקדמת בלוז. היה בלוק די ארוך של ●
הרצאות ללא הפסקה (מעל שעתיים נדמה לי)

יותר 'מיני הפסקות' גם במחיר של הארכת זמן סיום הכנס (עד שנפגשים כבר ...)●
היה צפוף מידי בלי מספיק הפסקות, ולא אפשר לשיח עם המשתתפים●
לרווח (פחות הרצאות)●
לא מספיק הפסקות מתוכננות●
יותר הפסקות, ומפגש חופשי●

שביעות רצון מהלו"ז של הכנס
(מספר הרצאות, משך הרצאות, מספר הפסקות, זמני ארוחות)



החלל לא התאים לכנס ברמה זו, היה ראוי למצוא אולם מכובד יותר עם מקום מתאים ●
יותר למינגלינג

הכיתה לא הייתה נעימה ללמידה- הכסאות לא היו נוחים, מי שישב בסוף הכיתה לא ●
שמע חלק מהמרצים, המזגן היה על האנשים והיה מקפיא

מיקום נוח ונגיש. סביבת הסמינר מספקת; לא גבוהה●
גאוגרפית המיקום היה נוח, והייתה חנייה נוחה ונגישה●
הקירבה לרכבת ותחבורה ציבורית מצויינים●
הכיתה והשטח למינגלינג לא מתאימים●
היו רעשים מבחוץ ששמעו פנימה●
היה נוח להגיע●

שביעות רצון מהמקום של הכנס
(הכיתה, מיקום גיאוגרפי, נקיון וכו')



לשיפור●
פחות הרצאות - יותר הפסקות○
כיתה נוחה יותר לישיבה ממושכת○
מקום מרווח יותר למינגלינג וארוחות○
לבדוק אפשרות שיהיה מוכר כיום כשירות לממוני בטיחות○

לשימור●
עמידה בלו"ז, אירוע מאורגן○
תכנים מגוונים (יש לוודא שמירה על רמה גבוהה של תכנים)○
חנייה וקירבה לתחבורה ציבורית○

מסקנות לשנה הבאה


